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مردم استان سیستان و بلوچستان نسبت به 
کاهش 50درصدی سهمیه بنزین کارت های 
ســوخت در این استان اعتراض شدید دارند. 
عضو مجمع نمایندگان اســتان سیستان و 
بلوچســتان در مجلس شــورای اسلامی با 
انتقــاد از صف های طولانی بنزین و گازوئیل 
در کشور، اظهار داشت: سهمیه سوخت عادی 
مردم سیستان و بلوچستان نه تنها به سختی 
در اختیار مردم این استان قرار می گیرد بلکه 
بر چسب قاچاقچی بودن هم بر پیشانی آنها 

حک می شود.
معیــن الدین ســعیدی در گفــت وگو  با 
»مردم سالاری« درخصوص تصمیمات خلق 
الساعه ای اتخاذ شــده از سوی شورای عالی 
انرژی مبنی بر کاهش 50 لیتری ســهمیه 
بنزین برای تمام استان ها، کم لطفی این شورا 
و وزارت نفت را نســبت به استان سیستان و 
بلوچستان را بیش از هر زمانی در تاریخ نشان 
داد، گفت: اتخاذ چنین تصمیمی برای سایر 
استان ها چالش جدی ایجاد نکرد اما استانی 
همچون سیستان و بلوچستان که از شمال تا 
جنوب آن هزار کیلومتر فاصله دارد و کاهش 
سهمیه سوخت در شــرایطی که این استان 

از وضعیت حمل و نقل مناســبی برخوردار 
نیست، عین ناعدالتی است.

نماینده مــردم چابهار در مجلس با تاکید بر 
اینکه تمام استان های کشور با کارت آزاد به 
راحتی از ســوخت بنزین برخوردار هستند، 
افزود: استان سیستان و بلوچستان به دلیل 
داشتن بیشــترین فاصله و بعُد مسافتی که 
دارد و از پایین ترین شــاخص های توســعه 
انسانی برخوردار است و از همه مهمتر طرحی 
به نام کدینگ در این استان اجرایی می شود 
که مردم و گردشــگران دیگر استان ها را که 
به این اســتان سفر می کنند، به شدت دچار 

مشکل نموده است. 
وی در ادامه یادآور شــد: علیرغم گزاره های 
متقن که ۸5 درصد از قاچاق سوخت بیرون 
از اســتان سیستان و بلوچستان رخ می دهد 
متاســفانه از دیــدگاه وزارتخانــه نفت این 
مردم هستند که قاچاق می کنند و برچسب 
قاچاقچی بنزین بر پیشانی آنها حک می شود.

عضو مجمع نمایندگان اســتان سیستان و 
بلوچســتان در مجلس با انتقاد از صف های 
طولانی بنزین و گازوئیل در کشــور، اظهار 
داشت: سهمیه سوخت عادی مردم سیستان 

و بلوچســتان نه تنها به ســختی در اختیار 
مردم این استان قرار می گیرد بلکه بر چسب 
قاچاقچی بــودن هم بر پیشــانی آنها حک 
می شــود این تــراژدی و پارادوکس دیگر از 
مظلومیت این استان پهناور است، استانی که 
بارها مقام معظم رهبری توجــه به آن را از 
اولویت های مسئولان دانست و متاسفانه هر 
روز شــاهد کم لطفی جدید نسبت به مردم 

این استان مرزنشین هستیم.
ســعیدی با تاکید بــه برگزاری جلســات 
متعدد مجمع نمایندگان اســتان سیستان و 
بلوچستان مبنی بر کاهش50 لیتری بنزین 
در کشــور، گفت: تذکرات متعددی توســط 
نمایندگان اســتان سیستان و بلوچستان به 
وزیر نفت مبنی بر کاهش 50 لیتری بنزین 
داده شــد تا جایی که استیضاح اوجی وزیر 
نفت کلید زده شد و مسئله ابعاد پیچیده تری 

را به خود گرفته است.
نماینده مــردم درمجلس یازدهــم با بیان 
اینکه به تازگی این مســئله ابعاد جدیدتری 
از معادله پیچیــده کاهش 50 لیتر بنزین را 
به خود گرفته اســت، اظهار داشــت: وزارت 
نفت برای جبــران خلاء ها و کم لطفی خود 

مبنی بر کاهش میزان سهمیه سوخت استان 
و سیستان و بلوچستان قول بازگشت آن را به 
جایگاه های سوخت داده است،اما این ماجرا 
با اما و اگرها ابعاد دیگــر از ناعدالتی را رقم 
می زند، به فرض مثال در حوزه انتخابیه بنده 
گاهی در یک جایگاه حدود ۹0 ماشــین در 
صف انتظار دریافت سوخت هستند و شاهد 
اتمام سهمیه با ســوخت گیری ۴0 الی50 
ماشین هستیم، اتخاذ چنین تصمیماتی در 
حوزه انرژی نه تنها مشــکل را حل نمی کند 

بلکه پاک کردن صورت مسئله است.
ســعیدی با تاکید بر اینکه چنین تصمیمات 
خلق الســاعه ای در حوزه ســوخت بنزین 
دردی از مردم این اســتان کاهش نمی دهد، 
خاطرنشان کرد: انتظار می رود50 لیتری که 
به ناحق از ســهمیه مردم کاهش یافته است 
به کارت ســوخت صاحبان خــودرو به ویژه 
رانندگان سیســتان و بلوچستان بازگردانده 
شــود و بازگشت ســهمیه به جایگاه ها هیچ 

مشکلی را حل نمی کند.

گروه سیاســی: در میان ۲۲ نماینده فعلی 
ردصلاحیت شــده نام برخی منتقدان جدی 
مباحث مرتبط با حجاب، فیلترینگ و صیانت، 
واردات خودرو، چای دبش و ...دیده می شود. 

آیا این مواضــع در ردصلاحیت این چهره ها 
اثرگذار بوده اســت؟ به گــزارش خبرآنلاین، 
در اولین دور بررســی صلاحیت کاندیداهای 
دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی 
توسط شــورای نگهبان که در تاریخ ۱5 دی 
مای اعلام شد، ۲۶ نماینده فعلی مجلس که 
داوطلب شده بودند، نتوانستند از فیلتر شورای 
نگهبان عبور کنند. بعد از بررسی اعتراضات رد 

صلاحیت شدگان، شورای نگهبان بار دیگر در 
۱۹ بهمن ماه از تایید صلاحیت تعدادی دیگر 
از کاندیداها خبر داد. بنابر اعلام ستاد انتخابات 
کشور، از میان ۲۶ نماینده رد صلاحیت شده، 
صلاحیت ۲۲ نفر تایید صلاحیت نشده بودند. 
با توجه به بررسی ها صورت گرفته، ۴ نماینده 
تایید صلاحیت شــده در ایــن دوره از نتایج 
بررســی اعتراضات، احمد دنیامالی، نماینده 
بندر انزلی، کمال علیپور خنکداری، نماینده 
قائمشــهر، رضا حاجی پــور، نماینده آمل و 
محســن فتحی، نماینده سنندج، کامیاران و 

دیواندره بوده اند.

ردپای چای دبش در رد صلاحیت 
نمایندگان فعلی؟

بر اســاس اظهارات مطرح شده از سوی این 
ردصلاحیت شــدگان و برخی گمانه زنی های 
مطرح شــده در فضای سیاســی و رسانه ای، 
موضــع گیری های برخی از این نمایندگان از 
جمله علیرضا بیگی، جلال رشــیدی کوچی، 
معین الدین ســعیدی، جلیــل رحیم آبادی، 
جلال محمودزاده، ســیدغنی نظری و رجب 
رحمانــی در موضوعات جنجالــی و چالش 
برانگیزی چون طرح صیانت، فساد چای دبش، 
فیلترینگ، لایحــه حجاب، فیدیلیتی گیت و 
واردات خودرو در ردصلاحیت این نمایندگان 
بی تاثیرنبوده اســت. آنچنان که روزنامه هم 
میهن نیز اخیرا در گزارشی مدعی شده بود که 
این نمایندگان جزو ۳۱ نماینده ای بوده اند که 
به موضوع بزرگترین فساد تاریخ ایران؛ یعنی 
چای دبش، واکنش نشــان داده اند. همچنین 
برخی از شخصیت های فعال در فضای مجازی 
نیز بــر این عقیده اند کــه اظهارنظرهای این 

نماینــدگان در خصوص چــای دبش در رد 
صلاحیتشان بی تاثیر نبوده است.

بیگی: بدون سند و مدرک 
رد صلاحیت شدم

علیرضا بیگی، نماینده تبریز در مجلس یازدهم 
که در لیست ردصلاحیت شدگان قرار دارد نیز 
در گفت وگوی اخیر خود با خبرآنلاین، گفته 
بود: در مورد علــت ردصلاحیت بنده موردی 
ذکر نشده یعنی طبق آخرین نامه ای که بنده 
از شــورای نگهبان در اختیار دارم گفته شده 
بنابر بررسی های صورت گرفته صلاحیت شما 
مــورد تأیید قرار نگرفته و در این نامه حداقل 
به بندهای قانون انتخابات اشــاره نشده و این 
بسیار عجیب است. نماینده تبریز به علت رد 
صلاحیتش اشــاره کرده و گفتــه بود: اگر به 
دلیل افشای فســاد چای دبش ردصلاحیت 
شــدم مورد خیلی جدیدی است یعنی اینکه 
از فیدلیتی به چای دبش خیلی نوبر اســت، 
البته در مورد ردصلاحیت بنده شاســی بلند 
مطرح شــده بود اما افشای چای دبش مطرح 

نشده بود.
سعیدی: اینکه انتقادات باعث رد 
صلاحیتم شده است، اطلاع ندارم

از ســوی دیگر، معین الدین سعیدی نماینده 
چابهــار در مجلس نیــز در مصاحبــه ای با 
خبرآنلاین، از اینکه آیــا مواضع انتقادی اش 
دلیل رد صلاحیتش توســط شورای نگهبان 
بوده یا نــه، اینگونه گفته بود: بنده نســبت 
به طرح صیانت، فیلترینــگ، لایحه عفاف و 
حجاب، موضوع چای دبش، اتفاقات اســتان 
سیســتان و بلوچســتان و وضعیت سوخت 
استان موضع انتقادی داشتم و کماکان معتقد 
هستم که نگاه انتقادی وجود دارد، مردم هم به 
شدت نگران این شرایط هستند، البته وضعیت 
به این ترتیب نبوده که بنده صرفاً کاستی ها را 
ببینم بلکه در بسیاری از موارد نظیر آبرسانی 
که دولت خوب عمل کرده بنــده واقعاً دفاع 
کــردم اما اینکه تا چه انــدازه این مواضع در 
ردصلاحیتــم موثر بوده، واقعــاً اطلاع ندارم، 

پاسخی ندارم.

معین الدین سعیدی مطرح کرد

تصمیمات خلع الساعه شورای عالی انرژی و مظلومیت مردم سیستان و بلوچستان

۲۲ نماینده مجلس یازدهم مجوز ورود به انتخابات اسفند را نگرفتند

نقره داغ شدن »۷ نماینده منتقد« مجلس یازدهم

حضور یک میلیون نفر در شعب اخذ رأی
برای برگزاری انتخابات

وزیر کشور از حضور یک میلیون نفر در شعب اخذ رای برای برگزاری انتخابات 
۱۱ اسفند خبر داد.

به گزارش ایسنا، احمد وحیدی با بیان اینکه حدود یک میلیون نفر در کشور 
اعم از مجریان - که در شــعب هستند- و هیات های ناظر و انتظامی در شعب 
اخذ رای حضور دارند و این حماســه بزرگ توسط مردم ما رقم خواهد خورد، 
گفت: ما در شــرایط بســیار حساســی - از اتفاقاتی که در جهان رخ می هد- 
هستیم و امروز همه توجهات به ملت ایران و حرکت بزرگ ملت ما دوخته شده 

است. ملت بزرگی که حماسه ها آفریده است.
وزیر کشور ادامه داد: امروز حرکت بزرگ انقلاب اسلامی در جهت برانگیختگی 
همان مســتضعفانی است که قرآن بزرگ ما منت وراثت زمین را به آنها داد و 
گفت ما آنها را وارثان زمین می کنیم. این انقلاب برآمده از ندای مســتضعفین 
و ندای مظلومان تاریخ و کسانی است که در طول زمان له شده اند و توجهی 
به آنها نشده اســت و این انقلاب با صدور پیام خود در جهان، امروز طلایه دار 

حرکت مستضعفان و مظلومان برای احقاق حق است.

حضور یک بازرس، به ازای هر ۱۳ عضو هیات های 
اجرایی مستقر در شعب

۶۶ هزار نفر در هیات های بازرســی اســتانی و شهرستانی ، بازرسی بر حسن 
جریان انتخابات را عهده دارند، یعنی  به ازای هر ۱۳ نفر عضو هیات های اجرایی 
مســتقر در شعب اخذ رای، یک بازرس حضور دارد. در انتخابات ۱۱ اسفند در 
بیش از ۹0 هزار نقطه از کشور شعب ثابت و سیار اخذ رای مستقر خواهد بود.
حدود 50 درصد از روسای هیات های بازرسی استان ها از معاونین استانداران و 
نیمی دیگر از مدیران کل بازرسی استانداری انتخاب شده اند. ساماندهی شعب 
انتخابات از وظایف بازرسان است. بین راهبردهای چهارگانه ای که مقام معظم 
رهبری برای انتخابات مطلوب مطرح کرده اند، راهبرد سلامت و امنیت، بیشتر 
در حوزه کاری بازرســان انتخابات قرار دارد و این تکلیف به مثابه حق الناس 
بر دوش کارکنان این حوزه اســت. به استناد قوانین و مقررات در هر سازمان 
، دســتگاه و نهادی، مجموعه های نظارتی بالاترین اختیارات را بر اساس شرح 
وظایف شــان دارا هستند. این موضوع در مجموعه های کلانی همچون شورای 
نگهبــان و مجلس، قوه قضائیه و مجموعه هــای اطلاعاتی و امنیتی گرفته تا 
تمامی ادارات و حوزه های نظارتی وجود دارد و این امر حاکی از درک درســت 
قانونگذار از اهمیت بازرسی و نظارت است. محمد مهدی عارف پور رئیس مرکز 
مدیریت عملکرد، بازرسی و ارتباطات مردمی وزارت کشور در این زمینه گفته 
اســت: این تصور  که »به دلیل ایام انتخابات گزارش تخلفات صلاح نیست«، 
از اساس نادرست است. چنین ملاحظه ای در ساختار و خانواده وزارت کشور 
وجود ندارد و وزیر کشور نیز در امر انتخابات به خصوص تاکید دارند که هرگونه 
تخلفی، در هر سطحی و در هر زمانی مورد برخورد قاطع قرار بگیرد. هیات های 
بازرسی در حفاظت از سلامت انتخابات به شکلی مصمم و قاطع ورود خواهند 
داشــت، اما این روند از جایگاه قانونی و نــه با رویکردی قدرت طلبانه صورت 

خواهد گرفت.

رئیس ستاد انتخابات تهران خبر داد
رقابت ۳ هزار و ۸۹۸ نفر در تهران
برای حضور در مجلس دوازدهم

سید عباس جوهری معاون سیاســی- اجتماعی استاندار تهران در سخنرانی 
پیش از خطبه های نماز جمعه تهران با ارائه گزارشی از اقدامات ستاد انتخابات 
تهران یادآور شد: از ۱5 مرداد فرآیند انتخابات با دستور وزیر کشور آغاز شد و 
۲۱0 روز این فرآیند ادامه داشــته است. برای اولین بار پیش ثبت نام به صورت 
غیرحضوری انجام شد که در تهران ۱۲ هزار نفر در آن حاضر شدند که سه برابر 
دوره قبل بود. وی اضافه کرد: بعد از تایید هیئت های اجرایی و نظارت، از 5 هزار 
و ۷0۶ داوطلب که در هیئت نظارت تایید شــده بودند، ۳ هزار و ۸۹۸ نفر در 
عرصه رقابت حاضر خواهند بود که نزدیک به ۶۸ درصد تایید شده اند. امسال 
در تایید صلاحیت ها شــاهد رشد ۳۱ درصدی نسبت به دوره قبل هستیم. تا 
اول اسفند هنوز فرصت وجود دارد که شورای نگهیان افراد دیگری را تایید کند 

که ممکن است به این آمار اضافه شود.
جوهــری در ادامه اظهار کرد: برای ایجاد رقابت بیشــتر، بیش از ۲00 کانال 
تلویزیونی برای تبلیغات کاندیداهای مجلس شــورای اسلامی راه اندازی شده 
که ۱0 شبکه در تهران در اختیار کاندیداها خواهد بود. اول اسفند تایید نهایی 
کاندیداها صورت می گیرد، دوم اسفند انتشار آگهی اسامی نامزدهای نهایی و از 
سوم تا نهم اسفند فرصت تبلیغاتی کاندیداها خواهد بود. در ۱0 اسفند تبلیغات 

ممنوع است و جمعه ۱۱ اسفند فرآیند رای گیری صورت خواهد گرفت.
رئیس ســتاد انتخابات تهران همچنین درباره انتخابات ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری در تهران گفت: ۱۶ کرســی از ۸۸ کرســی مجلس خبرگان 
برای تهران اســت که ۲۶ کاندیدا در عرصه رقابــت آن حضور دارند. فعالیت 
تبلیغاتــی کاندیداهای خبــرگان از دیروز آغاز شــده و می توانید برنامه های 
تبلیغاتتی کاندیداها را از شــبکه تهران و رادیو تهران ببینید و بشنوید. برای 

عدالت تبلیغاتی، قرعه کشی میان کاندیداها صورت گرفته است.

علی مطهری سرلیست فهرست منتسب به لاریجانی شد
لیســت های انتخاباتی تهران برای انتخابات دوازدهمین دوره مجلس درحال 
نهایی شــدن است و جریانات مختلف سیاسی تقریبا اعضای لیست های خود 
را نهایــی کرده اند. به گزارش ایرنا، همچنین طبق اخبار واصله فهرســت تیم 
منتســب به علی لاریجانی نیز در حال نهایی شــدن اســت و قرار است این 
لیست به سرلیستی علی مطهری وارد عرصه انتخابات شود. منصور حقیقت پور 
نماینده دوره نهم مجلس صحنه گردان فعالیت های انتخاباتی لیست نزدیکان 
علی لاریجانی است. یکی از کاندیداهای منتسب به علی لاریجانی در گفت وگو 
با ایرنا گفته بود که ما به دنبال جذب افراد با سابقه کار نمایندگی از جریانات 

مختلف و حضور در انتخابات با این گروه از افراد هستیم.

انتخابات

در حالی روز شمار انتخابات دوازدهم مجلس 
شورای اسلامی به صدا درآمده است که تلخی 
حواشــی ساختمان بهارســتان بیشتر از داغ 
شدن تنور انتخابات است. در یک هفته اخیر 
فعالان سیاسی، اجتماعی در فضای مجازی به 
دنبال تبیین مواضع و گا ه کنایه به جناح رقیب 
هستند و در مواردی به هجمه به افرادی چون 
محمــد باقر قالیباف و گاهــا مجلس یازدهم 
پرداخته اند. چند هفتــه ی قبل بود که علی 
اکبر رائفی پور جنجال های بســیاری بر سر 
رشوه گرفتن نمایندگان و ماجرای ۱۴0 سکه 
و همچنین خرج کردن پول نقد یا کارت پول 
توسط محمد سعید احدیان دستیار محمدباقر 
قالیباف در مجلس شورای اسلامی سرو صدای 

زیاد به پا کرده بود.
اتفاق اول هفته؛ حمله سایبری

به مجلس شورای اسلامی 
به گزارش جماران، اما در کنار این حواشی روز 
سه شــنبه ۲۴ بهمن، بود که خبر آمد؛ سایت 
مجلس شورای اسلامی و سایت خانه ملت از 
دسترس خارج شده اســت و ساعتی پس از 
این اتفاق، یک گروه هکری وابسته به منافقین 
)ســازمان مجاهدین خلق( در کانال تلگرامی 
خود مسئولیت این هک را پذیرفت. این گروه 
همچنین اسنادی را منتشر کرد که از طریق 
هک بیش از ۶00 سرور مجلس به این اسناد 
دست یافته است. اما قسمت مهم ماجرا آنجا 
بود که ظهر همان روز لیستی با عنوان میزان 
حقوق دریافتی برخی نمایندگان بین ۲00 تا 
۲50 میلیون تومان منتشــر شد که سریعا از 

سوی نمایندگان تکذیب شد.
 در ساعاتی بعد روابط عمومی مجلس شورای 
اسلامی اطلاعیه ای اعلام کرد، سایت مجلس 
شــورای اســلامی و خبرگزاری خانه ملت از 
صبح امروز به  دلیل حملات ســایبری، هک 
و از دســترس خارج شــده اســت. ابعاد این 
موضوع توســط تیم های فنی کارشناسی در 
حال بررسی بوده و به  زودی اطلاع رسانی های 
لازم صورت خواهد گرفت. بررســی اولیه این 
تصاویر نشان می دهد که برخی از این اسناد 
دستکاری شده و غیرقابل استناد است. به این 
صورت که هکرها احتمالا از طریق دسترسی 
محــدود به برخی اســناد، اســناد واقعی را 
دســتکاری کرده اند. به عنوان نمونه در فایلی 
که باعنوان حقوق نمایندگان در خرداد ۱۴0۲ 
منتشر شــده یک ستون باعنوان جمع نهایی 
حاوی اعداد غیرواقعی درج شده است که در 

اسناد پرداختی مجلس وجود ندارد.
سوالی اصلی که همیشــه مردم از آن سخن 
می گویند، این اســت که نمایندگان مجلس 
شــورای اســلامی چقــدر حقــوق و مزایا 
می گیرند؟ اما هیچ گاه شفافیتی وجود نداشت 
تا پاســخ مشــخصی به آن داده شود!. که در 
ایــن ارتباط احمد امیرآبــادی فراهانی عضو 
هیات رئیسه مجلس در واکنش به هک سایت 
مجلس گفت: عدو شــود سبب خیر اگر خدا 
خواهد؛ اگر هک اتفــاق نمی افتاد مردم فکر 

می کردند ما خیلی حقوق می گیریم!.
در نهایت روز چهارشــنبه بــه دنبال حمله 

سایبری و هک ســایت و سامانه های داخلی 
مجلس شــورای اسلامی و بروز اختلالاتی در 
این سامانه ها، اجازه ورود خبرنگاران به مجلس 
داده نشد و تا همین لحظه وضعیت به حالت 

عادی برنگشته است.
 اتفاق دوم هفته؛ فرزند رئیس مجلس

امــا در پی این اتفاقات به موضوع دیگر چون 
فرزنــد رئیس مجلس که بســیار مورد توجه 
فضای مجازی قرا گرفت می پردازیم؛ چندی 
پیش یاشــار ســلطانی، روزنامه نگار پرده از 
دریافــت ویــزای مهاجرتی اســحاق فرزند 
محمد باقر قالیباف برداشــت که در شــبکه 
ایکس افــزود: اکنــون دادگاه رأی را به نفع 
فرزند محمد باقر قالیباف صــادر کرده و راه 
دریافت ویزای مهاجرتی کانادا برای او هموار 
شده است اما تا امروز از سوی رئیس مجلس 
واکنشی در برنداشته است این اتفاق در حالی 
اســت که هنوز شفاف سازی در مورد پرونده 
سیسمونی گیت نشده است. در این رابطه روز 
۲۲ بهمن فردی بــه قالیباف در مورد ترکیه 
رفتن خانواده او می پرسد که وی گفت: اینکه 
خانواده آدم به ترکیه برود، گناه است؟! اما این 
بار با افشای تلاش فرزند رئیس مجلس برای 
مهاجــرت به کانادا در شــبکه های اجتماعی 
واکنش گسترده ای داشــته است. که در این 
خصوص علــی اکبر رائفی پــور گفت:میزان 
سرمایه گذاری فرزندتان در کانادا هزینه های 
مربوط به دریافت اقامت دائم در آن کشــور، 
همچنین هزینه های حقوقی شکایت مذکور 
در همان سال ها از چه منبعی تامین و چگونه 

پرداخت شده است؟
اما در میــان واکنش های منفــی در فضای 
مجازی جلیل محبی در این مورد گفت: پسر 
قالیباف تهران است و تهران زندگی می کند. 
ویزای اقامت برای کاهش هفت  برابری هزینه 
تحصیل بود. با وجود هجمه نظرات و انتقادات 
به سوی قالیباف وی زیر فشار حملات از سوی 
جبهه پایداری نیز بوده اســت که باید منتظر 

ماند آیا با وجود فشــارها وی با پایداری ها بر 
سر لیست مشترک مذاکره می کند یا کماکان 

شاهد تخریب ها خواهیم بود! 
حمله سایبری به مجلس با هدف

و اغراض سیاسی انجام گرفت
 شــهریار حیدری نایب رئیس کمیســیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی در خصوص 
هک سیســتم مجلس گفت: هکرهایی که با 
هدف این کار را انجام می دهند و با استفاده از 
تکنولوژی فضای سایبری قطعا دنبال اهداف 
مشــخص و سازمان یافته هســتند که هیچ 
مسئله حمله سایبری صورت نمی گیرد؛ مگر 
اینکه یک مسأله سیاسی، اقتصادی، امنیتی 
در آن تعریف نشده باشد، مواقعی که به پمپ 
بنزین ها، بنیاد شهیدحمله  کردند دنبال تنش 
در فضــای اجتماعی بودنــد و در مجلس به 
دنبال فضای سیاسی هستند و بعضا هم دنبال 
فضاســازی و ایجاد بحــران در هر جامعه ای 
هستند. بنابراین، حمله سایبری به مجلس با 
هدف و اغراض سیاسی انجام گرفت و با نشان 
دادن ردیف حقوقــی نماینده ها کاملا در پی 
این بودند که در شرایط فعلی به نماینده ها و 
اعتماد مردم برای مشارکت آسیب برسانند و 
از این جهت بخشــی از سیستم های کوچکی 
است که در سیستم های مجلس اختلال ایجاد 
شد ولی آسیب جدی  به ســاختاراینترنت و 

فضای مجازی و باقی مجلس وارد نشد.
وی افزود: اصل موضوع مهم اســت که این ها 
با اهداف و اغراض سیاســی با هدف کاهش 
اعتمــاد مردم و ضربه زدن به مجلس یازدهم 
و همچنین به جایگاه نمایندگان در دوره های 
بعــدی ایــن کار را انجام دادنــد و یک کار 
سیســتمی و کاملا سازمان یافته با مشارکت 
رژیم صهیونیســتی، سازمان منافقین بود که 
این سازمان بعد از چند ساعتی فیش حقوقی 
نماینــدگان را در دو ردیف قرار داد و این در 
حالی است که اصل واقعیت همان ردیف اول 
بود کــه ۲5 میلیون تومــان حقوق متعارف 

نماینــدگان اســت. این ها با هــدف کاهش 
مشــارکت و آســیب زدن به زیرساخت های 
اعتمــادی مردم مــورد هدف قــرار دادند و 
بیشتر با این رفتار رژیم صهیونیستی و جریان 
منافقین که برای مردم ماهیت و هویت شان 
کاملا مشــخص است به اهداف سیاسی خود 
نرسیدند. فاقد اثر بود گرچه با هدف اثرگذاری 

این کار را کردند.
حیــدری در پاســخ بــه این ســوال که آیا 
کمیســیون امنیت ملی به این موضوع وارد 
شده اســت؟ گفت: اعضای کمیسیون امنیت 
ملی ایــن فرصت را پیدا نکردنــد که به این 
موضوع ورود پیــدا کنند؛ چرا که به تعطیلی 
مجلــس برخورد کردند. اما در صحن مجلس 
بــه این موضوع پرداخته شــد و قالیباف هم 
توضیحاتــی داد. تمام سیســتم های مجلس 
برقرار است و اگرچه این اولین بار نیست و در 
طی دو سه ماه گذشته حملات ناموفقی علیه 
سایت مجلس صورت گرفت و اخیرا هم درصد 

بسیار کمی در آن موفق شدند.
هک سامانه مجلس نشان از عمق 

کینه بدخواهان نظام و مجلس 
جمهوری اسلامی ایران است

محمود عباس زاده مشکینی عضو کمیسیون 
امنیــت ملــی و سیاســت خارجــی دیگر 
نماینده ای بود که درخصوص هک سیســتم 
مجلــس و تخریب ها علیــه قالیباف گفت: با 
توجــه به اینکه ســامانه الکترونیکی مجلس 
یکی از اساســی ترین، محکم ترین و آسیب 
نپذیرترین سیســتم های کشــور بوده است، 
هک این سامانه نشان از عمق کینه بدخواهان 
نظام و مجلس جمهوری اسلامی است که به 
قول حضرت امام در راس نهادهای نظام است. 
یک کینه  از مجلســی دارند که مقام معظم 
رهبــری به عنوان مجلس انقلابی چندین بار 
از آن یاد کــرده بودند و به هر حال باید زهر 
کینه های خود را می ریختند و طبیعتا سرمایه 
گذاری های ســنگینی کردند که توانســتند 

سامانه مجلس را هک کنند.
وی افزود: ما در ســال ورود به مجلس حقوق 
یک نماینده یازده میلیون  و پانصد تومان بود 
و در ســال دوم سیزده و پانصد بود و در سال 
سوم نوزده و پانصد و امسال هم فکر می کنم 
بالای بیســت تومان و کمتر از بیست و پنج 
میلیون تومان باشــد و کسانی که مثل بنده 
تهسیلاتی گرفته باشند از آن ها هم مبلغی کم 
می شــود و به اندازه یک حقوق کارمند ساده 
اســت. کســانی که این کار را کردند، آمدند 
چنــد کار صحیح را در کنار چندین کار غلط 
چیزهایی را خودشان اضافه کردند و را پخش 
کردند. عباس زاده به تشــریح اقدامات مثبت 
مجلــس و تصریح کرد: باید گفت که مجلس 
به دور از تمام حاشیه ها کارهای بسیار بزرگی 
کرده است و به تمام مسائل اصلی مانند حوزه 
کسب و کار، حوزه فساد، ایجاد اشتغال، کمک 
به تولید کشور پرداخته است و طبیعتا زمانی 
که لیست  کارهای مجلس دیده شود که برای 
معیشــت مردم، مقابله با گرانی خودرو تلاش 
کرده کرده است و حتی مجلس وارد شفافیت 
وعده هــای انتخاباتی مجلس شــده اســت؛ 
همچنین برای مسکن، مطالبات بازنشستگان، 
مقابلــه با ناکار آمدی، بــرای زنان، حذف ارز 
ترجیحی، ارائه برنامه برای نوسانات ارزی که 
باید گفت، مجلس کار بسیار مهمی کرده است 
و این بی دلیل نیست که مقام معظم رهبری 
چندین بار به عنــوان »مجلس انقلابی از آن 

یاد کرده است.
وی افزود: دیده می شــود این مجلســی که 
دارای  ۲۹ نماینــده اســت نســبت به تمام 
مجالس گذشــته کمترین تعداد در مشــکل 
تردید صلاحیت شده است و طبیعتا به اندازه 
عظمــت کار این مجلس دشــمن هم کینه 
بزرگی را دارد و این کار نه تنها از محبوبیت و 
ارزش این مجلس کم نمی کند بلکه عدو شود 
ســبب خیر اگر خدا خواهد و ما ملت بیدار و 

هوشیاری را داریم.

اتفاقات هفته گذشته مجلس زیر ذره بین

از تکذیب حقوق 200 میلیونی تا ماجرای پسر قالیباف و کانادا

سیدمحمد خاتمی: 

قدرت حاکم با اصلاح و اصلاح طلبی قهر کرده است
حجت الاسلام و المسلمین سید محمد خاتمی با اعضای حزب مجمع ایثارگران 
دیدار کرد که متن ســخنان وی بدین شــرح است: از دیدار با اعضاء محترم و 
منتخب شورای مرکزی و شورای سیاسی مجمع ایثارگران بسیار خوشوقتم و  

امیدوارم نشست سراسری شما دارای آثار و برکات فراوان برای جامعه باشد.
من برای هر تشــکّل و نهاد مدنی، با همه وجودم، احترام زیادی قائل هستم، 
اما شما دارای این امتیاز هستید که دارای عنوان ایثارگری می باشید و ایثار و 

ایثارگری از متعالی ترین ارزش های اخلاقی است.
در موضوع اخلاق بحث های گســترده ای وجــود دارد. از جمله مباحث دوران 
جدید در اخلاق، تقســیم اخلاق به اخلاق خودگرا و دیگرگراست. یعنی آنچه 
مورد نظر و مبنای عمل )اخلاقی( است خود است؛ دیگرگرائی هم مطرح است 
و نظــر برتر )و موجه تر( اینکه اخلاق وقتی تحقق می یابد که انســان دیگرگرا 
باشــد یا خودگروی او در حوزه وسیعتر دیگرگروی قرار گیرد. انسان خودگرا 
و خودمحــور فقط خیرخود را می خواهد و دیگرگرا خیر دیگران را نیز مدّ نظر 
دارد.  ایثارگری اما یک مرحله متعالی و بالاتری است؛ و آن اینکه نه تنها باید 
دیگر خواه بود، بلکه برای اینکه دیگری بهتر زندگی کند بتوان از منافع خود و 
حتی اگر اقتضاء کند از جان خود هم گذشت. گذشت از خود، راحت، و حتی 
زندگی خود برای دیگران و برای یک هدف بالاتر. البته به نظر من گرچه ممکن 
است احیاناً صاحب گرایش های دنیوی هم ایثارگری کند ولی ایثارگری واقعی 
بعنوان یک اصل محکم و پایدار بر پایه ایمان به خدا )که خیر اعلی( است میسّر 
است.  در عرصه کنونی نیز اصلاح طلبی این افتخار را دارد که بخش مهمی از 
ایثارگران خود را اصلاح طلب و اصلاح خواه می دانند و این یک ارزش اســت. 
مشــخص است که اصلاح طلبی خواســتار اصلاح خود در درجه اول و اصلاح 
جامعه در درجه بعد است و از جمله اگر انحراف و ناراستی در سطوح بالا و در 

کل نظام هم بود می خواهد اصلاح شود.
اصلاح طلب واقعی با کســی قهر نیست و قهر نخواهد کرد گرچه ممکن است 
موضع داشــته باشــد و انتقاد کند و باید بکند ولی با انتخابات، با حاکمیت و 
بخصوص با مردم قهر نخواهد کرد. برعکس، دلش می خواهد درکنار مردم و با 
مردم و به نفع مردم عمل کند. اگر هم قهری هست نه از سوی اصلاح طلبان 

که از سوی قدرت حاکم است که با اصلاح و اصلاح طلبی قهر کرده است.

ویژه


